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The Innocence of Youth Lost in War

In the fiery siege of the ciy of Hope's End the young mage Raistlin must leave behind
his ideals to save himself and his brother. Yet as Raistlin and Caramon train as
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mercenaries, far away another soul is forged in the heat of battle. Another path is
chosen, and a future dragon highlord begins her rise to power.

She is Kitiara Uth Matar, the twins' half sister.

Brothers in Arms is the much-anticipated squel to The Soulforge, the 1998 best-selling
Dragonlance novel.
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小雷~~~争取在圣诞节之前看完~~~

-----------------------------
这部最失望，不仅Tas从头至尾几乎没有出现，就连雷斯林都是戏份锐减！只有最后雷
斯林医治伤员的时候展现出一点他心底的善良让人有点动容！还有这部为什么感觉单词
一下难了不是一点半点啊！

-----------------------------
尽管魏丝大婶的名字被放在前面，不过还是很显然大婶只出了不多的力气，作为雷斯林
传奇两部曲的第二本，完全比不上第一本，不过依然是本不错的小说。
嘿嘿，也是我阅读和翻译的第一本英文原版小说。

-----------------------------
the soul of a wizard is forged in the cauldron of magic... haha ripping off James Joyce's
Portrait of an Artist, so good
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